

# 价值工程

# 目 录

2011年6月上旬刊(总第240期/第30卷)  
1982年创刊 2011年6月8日出版

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师端

电 话:0311-87024742

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 任海涛  
杨莹莹 孟慧玲 张迎黎 司义凤 吕光辉  
张立芳 苗运强 张新颖 苏媛月 焦建明  
杨 丽 周 超 岳东鑫

电 话:0311-8320178 传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsrbj@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

## \* 价值与创新 \*

- 高新技术企业知识产权战略评价研究进展:一个综述 ..... 洪少枝等(1)  
人工智能技术在认知无线电中的应用 ..... 柴新代等(3)  
土性参数的相关距离研究 ..... 张丽萍等(6)  
不完全信息投标报价模型 ..... 张醒洲等(8)  
基于栅格排序的散乱数据近邻快速搜索算法 ..... 李彬等(10)  
基于“十二五”规划目标的工业内部结构优化模式 ..... 任克秀等(12)  
独立学院经济管理类专业线性代数课程教学改革的探索 ..... 陈骑兵(14)  
利益相关者视角下的绩效三棱镜评价模式浅谈 ..... 乐菲菲等(15)  
资源依托区可持续发展的路径探索 ..... 许仲举(16)

## \* 供应链·价值链 \*

- 基于供应链管理的家具制造业库存控制研究 ..... 王炳荣(17)  
浅析物流管理信息系统开发的数据库技术 ..... 刘内美(19)  
库存管理与国家石油储备 ..... 余海民等(20)  
西安国际港务区物流人才需求研究 ..... 夏彩云等(21)

## \* 工业工程 \*

- 一级项目的设计与考核方式改革 ..... 张绍全(22)  
计算机集成制造(CIM) ..... 冯娟等(23)  
建设项目投资区位评价方法研究 ..... 何其多(25)  
对于油浸式变压器绝缘电阻的分析研究 ..... 胡容文(27)  
浅析中央空调系统安装过程中应注意的问题 ..... 张生军等(28)  
歧口18-1油田断阶型浊积扇沉积特征研究 ..... 苏进昌等(30)  
PLC在天塔之光中的应用 ..... 师秀凤(32)  
基于时间序列分析对矿坑涌水量的区间预测 ..... 张齐元等(33)  
车刀安装和工作运动对车刀角度的影响 ..... 孙慧(35)  
亚临界压力一次再热控制循环锅炉结焦成因分析 ..... 赵正清等(36)  
农村低压电网节能降耗技术研究 ..... 李超英等(38)  
烟丝箱式储存技术在卷烟生产线上应用的思考 ..... 吴玉生(40)  
岩石粉状乳化炸药性能影响因素研究 ..... 毛娜(42)  
浅谈PASSIM机组水松纸切割系统的常见故障与排除 ..... 朱隆冬(43)  
精细油藏描述在升382区块开发调整中的应用 ..... 苏艳玲(44)  
天然气调压计量撬块工厂化预制技术研究 ..... 杜红元等(45)  
总图三维模型创建及与PDMS接口设计探讨 ..... 刘杰等(46)  
煤矿综机现状与发展趋势分析 ..... 冯志祥(47)  
采区斜井运输本质安全型监控系统研究与应用 ..... 陈子春(48)  
染料敏化二氧化钛薄膜电极的制备及其光电性能研究 ..... 平从等(49)  
履带链轨节方槽加工工艺的改进 ..... 杨若玲(50)  
峪耳崖金矿缓倾斜斜坡破碎极薄矿脉开采新技术研究 ..... 于军智等(51)  
基于氧化工艺的二氧化硅涂层厚度的研究 ..... 刘欢等(52)  
谈谈配电变压器的保护措施 ..... 邓辉(53)  
射水抽气器影响汽轮机真空的原因及处理 ..... 汪翠凤(54)  
浅析关于电厂变压器的安装与调试 ..... 王锐等(55)  
浅谈10kV配电网中跌落式熔断器的特性及应用 ..... 伍钜能(56)  
发动机自诊断系统的研究 ..... 矫龙等(57)

## \* 工程管理 \*

- 太阳能生活热水系统与建筑结合设计在河湟小区一期工程中的应用 ..... 师红晔(58)  
浅谈钢结构工程重点工序质量控制 ..... 穆晋毅(59)  
浅议WBS在大型国际工程投标中的应用 ..... 田昊(60)  
烟草建设项目知识管理研究 ..... 汪炎平等(61)  
浅谈建筑防水工程的质量控制 ..... 徐淑静(63)  
简述房建结构楼板裂缝问题技术措施 ..... 张文军等(64)  
住宅建筑节能效果综合评价研究 ..... 李益群(65)  
南平某边坡工程塌塌事故分析 ..... 林舟等(67)  
基于改进的成本法的探讨 ..... 袁媛(68)  
化工厂检修施工之自我保护 ..... 梅冬俏(70)  
浅谈建筑工程安全施工监理控制措施 ..... 王公义(71)  
工程结算审核工作研究报告 ..... 陈忠营等(72)  
浅谈工程量清单计价模式的问题及改进措施 ..... 门坤艳(73)  
我国基础工程造价管理研究 ..... 陈欣(74)  
GPS RTK技术在公路勘测定界中的应用 ..... 张少东等(75)  
建设项目融资模式研究 ..... 关书溪(76)

### \* 建筑与施工 \*

浅析建筑节能节能设计及其应用 .....	秦永丽(77)
蒸压轻质加气混凝土内隔墙板的施工技术 .....	张丽等(79)
浅谈建筑燃气管道的设计与施工 .....	董朝晖(80)
深层搅拌桩连续墙在土围堰边坡加固中的应用 .....	付博(81)
大跨度悬挑连续梁三角挂篮设计与施工 .....	汪海旺等(82)
地铁沈阳站站台PBA工法施工技术 .....	史玉鹏(83)
滨海地区正反循环钻孔灌注桩的工程实践 .....	潘育谋(84)
基于数值模拟的基坑工程降水方案优化设计 .....	张奉春(86)
大型蓄水构筑物无缝技术探讨 .....	黄兆福(89)
深基坑开挖的流变效应分析 .....	胡迎风(90)
土钉墙支护技术在施工工程中的应用 .....	潘育谋(92)
深圳地铁5号线建设过程新技术的应用研究 .....	胥忙忙等(93)
西山隧道水平岩层施工技术 .....	翟新利(95)
空冷平台钢结构安装施工 .....	王俊杰(96)
特殊软土路基加固处理施工技术 .....	孙静等(98)
高空鹰架上T梁混凝土施工技术 .....	王大奇(99)
隧道湿喷混凝土施工技术 .....	王吉明(100)
高速公路水泥稳定碎石基层压实技术 .....	邓红霞(101)
矿粉及粉煤灰在高标号混凝土中的试验和应用情况 .....	柴鹏等(102)
水泥混凝土路面质量通病分析及防治措施 .....	宋银鸽等(103)
关于桥梁下部结构设计的讨论 .....	余洋(104)
带中间较两端固端单元在位移法中的应用 .....	张波(105)
预拌混凝土早期开裂的控制 .....	黄平芬(106)
城市道路路面“刚改柔”方案的探讨 .....	刘媛等(107)

### \* 经营管理 \*

建筑企业文化的和谐管理机制研究 .....	姜珂等(108)
浅析我国公共体育场馆经济政策的现状及存在问题 .....	代璐(110)
旅游企业内部服务质量、内部顾客导向对绩效的影响机制研究 .....	宋哲等(111)
基于KANO模型的客户参与创新动机及实证分析 .....	江畅等(114)
加快企业信息化建设,提高统计工作职能 .....	王金哲等(116)
集团企业信息需求调研与分析工作方法 .....	邹黎(117)
浅谈河北中小企业发展战略 .....	谭志欣等(119)
企业员工绩效考核中合作的博弈分析 .....	陈洪琳(120)
浅析网络购物中的质量管理问题 .....	贾西子(122)
现代中小企业激励机制新探 .....	田建红(125)
施工企业分形管理与策略 .....	陈月璇(127)
浅析半导体行业内企业并购动因 .....	周慧(129)
我国旧货市场发展中的问题及对策研究 .....	薛红燕等(130)
浅谈我国集成电路产业竞争态势及战略选择 .....	张鹏(132)
浅谈信息技术环境下企业的内部控制 .....	王刚(133)
基于经济附加值(EVA)的企业价值评估体系的研究 .....	方为等(135)
六西格玛管理 .....	孙孟彦(136)
关于建立健全企业内部财务控制制度的思考 .....	皮丕珍(138)
浅析企业多元化战略 .....	吕爱斌(139)
浅析21世纪企业当如何应对复杂的经济形势谋求发展 .....	朱泽峰等(140)
浅谈企业人才吸引机制 .....	许宁(141)

### \* 财经金融 \*

我国物价总水平波动路径研究 .....	李春林等(142)
我国上市公司财务舞弊手段识别 .....	施金龙等(144)
关于碳会计报表框架的构想 .....	毛成龙等(146)
对农民创业融资问题的探讨 .....	李启秀(148)
我国上市公司基于关联交易的盈余管理方式及治理 .....	张莉(150)
浅析对事业单位财务会计的管理 .....	刘艳云(151)
考虑交易成本的中小板块动量效应研究 .....	权延等(153)
基于神经网络的商品住宅价格模型研究 .....	朱坤琳(154)
我国权证上市对标的股票的波动性影响研究 .....	孙晓惠(156)

### \* 信息技术 \*

部队处突发事件信息安全管理对策研究 .....	唐兴标等(157)
国际工程项目后期资产处理价格系数计算技术探讨 .....	黄静(158)
双瓣抓斗较链卡死有限元模型的计算机仿真 .....	高龙等(160)
一种基于分区检漏的供水管网快速检漏解决方案 .....	俞庆生等(161)
校园网建设的更新与利用 .....	于勇涛等(163)
多普勒型微波报警探测器的分析和研究 .....	冯春卫等(164)
虚拟样机技术的研究与应用 .....	苏涛等(165)

计算机安全的相关技术防范路径分析 .....	丛浩仟等(167)
触摸屏的现状与发展趋势 .....	吴非(168)
基于红外线音频信号接收遥控系统的设计与研究 .....	李剑心(169)
在线考试系统浅析 .....	尹文武(171)
基于MATLAB的插值应用 .....	刁学龙等(173)
基于兴趣度的关联规则在学生成绩中的应用 .....	李艳等(174)
基于无线传感器网络的检测实验平台设计 .....	缪聪聪等(175)
一种基于Android系统的嵌入式数据库同步方案 .....	朱立(177)
空调遥控器人机分析及设计 .....	张桥等(178)
单片机编程能力培养项目设计——软件部分 .....	董军堂等(179)
浅谈多媒体网络技术在教学中的应用 .....	陈云萍(180)
语义Web知识表示方法及应用 .....	杜来红(181)
ETC电子收费系统浅析 .....	王亚利(182)

### \* 教育与培训 \*

文化教学在大学英语课堂中的实验研究 .....	李燕(183)
培养创新意识——微波法在环境工程教学中的应用 .....	曾科等(185)
开发家长日记教育功能的理论研究 .....	杜爱文等(186)
(C语言程序设计)教学方法的探讨 .....	赵阿可等(188)
《体育与健康》课程按兴趣分班教学探析 .....	马媛(189)
数形结合思想在高职数学教学中的运用 .....	于学文等(190)
心理健康教育的机会、行为与认知观 .....	雷文斌(192)
课程设置应关注学生的教育生活 .....	高献坤等(193)
高校公寓消防安全管理,刻不容缓的工作 .....	陈澄(194)
开展数学建模活动,提高学生创新能力 .....	王殿坤(195)
浅谈中等职业学校教师德育工作中的爱 .....	季军(196)
高职院校《数控编程与操作》课程教学方法探索 .....	张增英等(197)
精品课程(机械制图)教学方法的探讨 .....	赵月娥(199)
数字图像处理课程教学改革的探索与实践 .....	王冬梅等(200)
多媒体课堂教学实践研究 .....	葛黎新等(201)
构建基于网络和课堂教学的大学英语个性化教学模式 .....	周晓荣(202)
“杜邦分析”教学中项目教学法的应用 .....	于永华(204)
高职教师如何在教学中占领主导地位 .....	代礼前(205)
西安高校学生体质健康现状与教改对策分析 .....	张谨(207)
“能力为本,工学结合”的高职公共英语课程改革与探索 .....	陈婷婷(208)
创建生产型电子商务创业基地可行性研究 .....	汪志祥(209)
精细设备配套建设,强化实验条件保障 .....	孙安龙等(211)
职业教育市场化需求背景下的体育教学改革思考 .....	王雨霏等(212)
高职院校管理队伍专业化建设中的培训问题 .....	裴纪平(213)
台议经济全球化背景下高校思想政治教育 .....	张立保(214)
基础实验数据处理方法探索 .....	马志国(215)
国内大学本科财务管理专业建设现状及存在问题分析 .....	任翠玉等(216)
基于英语学习乐趣的创新教学方法研究 .....	朱茏(218)
信息时代图书馆读者服务工作探析 .....	唐燕(219)
高等院校新校区建设的档案工作初探 .....	石敦良(220)
良好习惯与创造思维的培养 .....	李白璐(222)
关于汉中市A型性格学生的研究及分析 .....	惠锦(223)
基于工作过程系统化下士官任职教育中教员能力及角色探究 .....	张洪义(224)
公务员职业能力培训的几点思路 .....	骆伟鹰(225)
浅谈高校教师应具备的素质 .....	李黎等(227)
在高校体育中构建终身体育的教学模式研究 .....	卢虎(228)
高校图书馆勤工助学与素质教育 .....	杨文华(229)
诗歌翻译中的意象构建 .....	王卫强(230)
素质教育背景下的独立学院计算机特色专业建设 .....	张树梅(233)
网络时代高校思想政治教育存在的问题及对策 .....	张冲(233)
当前高职应用写作教材中值得关注的几个问题 .....	郑娜等(235)
纺织类高职毕业生就业流失率调查分析 .....	陈会玲等(236)
关于高职院校广告专业美术基础课教学重要性的思考 .....	冯靖宇(237)
对《物流术语》中托盘概念的商榷 .....	张翠花(238)
金融信息化创新人才培养实践教学体系建设思考 .....	赵丽娜等(239)
基于项目教学的引导文设计研究 .....	丁万霞(241)
旅游宣传资料翻译的现状分析及策略研究 .....	杨华(242)

### 多媒体课件在教学应用中的优势及制作方面的几点建议

西安普通高校大学生阳光体育运动长效机制研究 .....	刘震 等(243)
初中历史活动中探究性学习的实践尝试 .....	张云(244)
机械制图与计算机绘图一体化教学探讨 .....	黄永章(246)
如何做好青少年足球运动员的训练工作 .....	徐亚斌 等(248)
“双导师”制在高职学生顶岗实习中的实践与探索 .....	王浩浩(250)
陕西省高等院校第二课堂教育探析 .....	李志伟(251)
大学微机基础课程教学改革探讨 .....	杜娟丽 等(252)
青少年足球的训练与管理 .....	宋红生(253)
反思性教学 .....	叶成荫(255)
浅析酒店管理专业形体训练方法 .....	崔晗 等(257)
ED A原理与应用课程教学改革的探索与实践 .....	任超(258)
高等数学课程改革 .....	路敬祎 等(259)
现代社会体育现状问题分析与对策 .....	杨承忠(260)
职业教育的根本性所在是能力教育 .....	巩红(261)
陕西省农林类高校健美操课教学效果调查分析 .....	徐凤芸 等(262)
社会实践是思想政治教育工作的有效途径 .....	张玉波 等(263)
生物课实施扩展教育的优势 .....	阮玮娜(264)
如何加强高职院校学生礼仪教育 .....	唐锋波(265)
浅谈当前高校学生党建工作中存在的问题及其对策 .....	仲琦(266)
简析高职院校中外合作办学模式下学生管理 .....	张辉华 等(267)
高校学分制下的选课问题探讨 .....	吴凤彬 等(268)
关于费用分配代数法数学模型的探究 .....	周夫利(269)
带有颜色填充的等值线画法研究 .....	柴美群(271)
论高校大学生运动处方的制定与实施 .....	李云龙 等(273)
论高等数学教学改革 .....	郝琳(275)
论高等数学教学改革 .....	夏程洋(277)

### \* 理论与实践 \*

中超联赛发展动力研究之直接动力——改革 .....	王超(278)
城镇化发展中城市土地供应有关问题的探讨与分析 .....	范力勇 等(279)
如何做好图书馆读者服务工作 .....	胥大男(280)
生态文明:一种新范式 .....	轩玉荣(282)
战时群点式器材保障网络建设构想 .....	赵华 等(284)
论科学研究中非逻辑思维的作用 .....	沈丽萍 等(285)

尿素车间一段分解塔筒节局部减薄原因及防范对策 .....	李甲亮 等(287)
探讨社区老年高血压特点及康复指导 .....	邵华(288)
论清洁生产在造纸行业上的应用 .....	刘宝庆 等(289)
我国软实力实现路径初探 .....	曹武军(290)
利用客运广播实现消防广播的探讨 .....	王义龙(292)
欣赏舞蹈作品《书韵》与《书痴》感受书法与舞蹈的不解之缘 .....	魏刚(293)
人与自然关系的历史演变与反思 .....	韩彦军(294)
我国男子中长跑的现状分析及对策研究 .....	杜翊(295)
高职院校专业教学团队建设的问题与对策 .....	陈治华 等(296)
绩效考核问题探讨 .....	罗惠娜(298)
民用建筑火灾CFAST模拟及分析 .....	苏德权 等(299)
穿透肽介导的凋亡素VP3融合蛋白构建策略 .....	向天一 等(301)
在信息化社会环境下公共图书馆将如何应对 .....	陈芳玲(302)
600t/d生活垃圾焚烧锅炉的燃烧调整 .....	江勇(303)
我国传统文化的现代价值透析 .....	苏振武(304)
浅谈眼镜框设计舒适时尚 .....	胡容搏(306)
我国公共卫生人力资源浅议 .....	郝晓娜(307)
浅谈开展经常性思想工作应具备的心态 .....	吴时国(308)
加强执行力 实施有效的护理管 .....	吴君 等(309)
利用不动点理论研究分式递推数列 .....	赵临龙(310)
羽毛球运动在全民健身中的健身价值分析 .....	韩伟(311)
网球发球技术与常见错误探究 .....	杜明杰 等(313)
高校图书馆电子信息资源建设与利用对策探究 .....	张娟(314)
浅析军事对体育的影响 .....	李艳涛(317)
消毒供应中心实习生带教体会 .....	李成云 等(318)
浅议包装延长高压灭菌包的临床应用 .....	冉成华(319)
浅议中外人力资源管理的比较 .....	张珊 等(320)
关于水土流失治理的探讨 .....	宋亚新(321)
科学的治水理念 .....	陈妍 等(322)
浅谈北方地区温棚设施园艺存在的消防问题和对策 .....	王东(323)

榆林市城乡群众体育活动现状的调研分析及对策研究 .....	高明有(324)
我国人口资源环境与经济的可持续发展 .....	郭庆春 等(326)
跳水运动员的疲劳过程与恢复探讨 .....	李智 等(327)
图书馆电子资源有效利用的途径 .....	杜立(328)

## 国家级核心期刊

### 《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

#### \* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

#### \* 投稿须知:

1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。4.“参考文献”若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。5.图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。6.文稿应执行法定计量单位。7.“作者简介”,请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。8.为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

# CONTENTS

## Value Engineering

(VE) Monthly  
Started in 1982

Proc. of the VE Committee  
of Chinese Technoeconomics  
Society (Chinese Society of  
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee  
of Chinese High Education  
Society

Vol.30 6.a (Sum No.240)

Published in Jun. 8, 2011

**Inscribed:** Yuan Baohua

**Honorary Adviser:**

Yuan Baohua, Zhang Yanning,  
Zhang Baoming, Su Ligong

**Chairman of Editorial Board:**

Huang Jinkui

**Honorary Editor-in-Chief:**

Gao Mingxin

**Executive Editor-in-chief:**

Gao Zhibiao

**Vice Editor-in-Chief:**

Wang Naijing, Shen Qiping,  
Song Hui, An Jingwen

**Chief Editor's Department:**

Ma Huixia Shi Rui

**Sponsor:** Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

**Editor:** Editorial Team of VE

**Publisher:** Magazine Publishing

House of VE

**Address:** Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

**Tel:** (0311) 83020178

**E-mail:** vezzsbjb@163.com

**Ads.Registration:** I301024D00032

**Printed by:** Lianmeng Printing  
House, Shijiazhuang

**Distributor:** Shijiazhuang Post  
Office

**Subscriptions:** Chinese Local  
Post Office

**Domestic Issue Code:** 18-2

**Domestic Single Price:** ¥30.00

**Overseas Single Price:** \$ 30.00

**Open Publishing**

**ISSN 1006-4311**

**CN 13-1085/N**

## VALUE & INNOVATION

- 1 Review on the Research on Intellectual Property Strategy Evaluation for High-tech Corporations ..... Hong Shaozhi, *et al.*  
3 Application of Artificial Intelligence to Cognitive Radio ..... Chai Xindai, *et al.*  
6 Study on Correlation Distance of Soil ..... Zhang Liping, *et al.*  
8 Bidding Model under Incomplete Information ..... Zhang Xingzhou, *et al.*  
10 An Algorithm for Searching K-Nearest Neighbors of Scattered Points Based Sorted Grids ..... Li Bin, *et al.*  
12 Optimization Model of Internal Structure of Industry Based on the Objectives of "Twelfth Five-year" Plan ..... Ren Kexiu, *et al.*  
14 The Exploration about the Reform of Linear Algebra in the Majors about Economics and Management in Independent Colleges ..... Chen Qibing  
15 An Analysis on the Model of the Performance Prism Based on Theory of Stakeholder ..... Yue Feifei, *et al.*  
16 To Explore the Path of Sustainable Development in the Areas that Rely on Resources ..... Xu Zhongju

## SUPPLY CHAIN-VALUE CHAIN

- 17 Study on the Control of Inventory of Furniture Industry Based on Supply-chain Management ..... Wang Bingrong  
19 Database Technology about the Development of Logistics Management Information System ..... Liu Neimei  
20 Inventory Management and the National Petroleum Reserve ..... Yu Haimin, *et al.*  
21 Needs of Logistics Talent of Xi'an International Port District ..... Xia Caiyun, *et al.*

## IE

- 22 Design and Assessment Method for Project Level One ..... Zhang Shaoquan  
23 Computer Integrate Manufacturing(CIM) ..... Feng Juan, *et al.*  
25 Study on the Assess Methods of the Investment Location of Construction Project ..... He Qiduo  
27 Analysis of Insulation Resistance for Oil-immersed Transformer ..... Hu Rongwen  
28 The Notable Problems in Installation of Central Air Conditioning System ..... Zhang Shengjun, *et al.*  
30 Study on Off-order-type Turbidite Fan Feature in Qikou18-1 Field ..... Su Jinchang, *et al.*  
32 The Application of PLC in the Light of Day Tower ..... Shi Xiufeng  
33 Forecasting Mining Water Inflow with the Time Series-Interval Estimation Model ..... Zhang Qiyan, *et al.*  
35 The Influence of Installation of Turning Tool and Work Movement on the Angle of the Turning Tools ..... Sun Hui  
36 The Cause Analysis of Coking of Subcritical Pressure Single Reheat Control Circulation Boiler ..... Zhao Zhengqing, *et al.*  
38 Energy Economization and Loss Reduction Technology Research of Rural Low Voltage Power Grid ..... Li Chaoyang, *et al.*  
40 Application of Tobacco Box-type Storage Technology in Cigarette Production Line ..... Wu Yusheng  
42 Factors that Impact the Performance of Powdery Emulsion Explosive ..... Mao Na  
43 The Common Faults and Exclusion of the Cork Paper Cutting System of PASSIM Units ..... Zhu Longdong  
44 Application of Fine Reservoir Description in the Development and Adjustment of Sheng-382 Block ..... Su Yanling  
45 Technology of Regulator Measurement Skid Workshop Prefabrication of Natural Gas ..... Du Hongyuan, *et al.*  
46 To Create General Chart Three-dimensional Model and Design the PDMS Interface ..... Liu Jie, *et al.*  
47 Analysis of Fully Mechanized Coal Machine Status and Development Trend ..... Feng Zhixiang  
48 Study and Application of Mining Area Inclined Shaft Transport Nature Safety Monitoring System ..... Chen Zichun  
49 Preparation of Dye-sensitized Titanium Dioxide Film Electrode and Its Optical Properties ..... Ping Cong, *et al.*  
50 Improvement of the Process of Crawler Track Link Section Side Slot ..... Yang Ruoling  
51 New Exploitation Technology of Gently Inclined Ore Body Thin Veins with Broken Roof in Yu'erya Gold Mining ..... Yu Junzhi, *et al.*  
52 The Thickness of Silicon Based on Oxidation Process ..... Liu Huan, *et al.*  
53 To Talk about the Protection of Distribution Transformer ..... Deng Hui  
54 Causes of the Impact of Water Jet Air Ejector to Steam Turbine Vacuum and the Treatment ..... Wang Cuifeng  
55 Analysis of Installation and Commissioning of Transformer in Electric Power Plant ..... Wang Rui, *et al.*  
56 Properties of Dropping Fuse in 10kV Distribution Line and Application ..... Wu Ju'ning  
57 Research on the Self-diagnosis System for Engines ..... Jiao Long, *et al.*

## ENGINEERING & MANAGEMENT

- 58 Application of the Design of Combining Solar Hot Water System with Architecture in Hehuang Residential Quarter Project ..... Shi Hongye  
59 Quality Control of the Key Process of Steel Structures Engineering ..... Mu Zengyi  
60 Application of WBS in the Large-scale International Project Bidding ..... Tian Hao  
61 Research on Knowledge Management of Tobacco Construction Project ..... Wang Yanping, *et al.*  
63 The Quality Control of the Waterproofing of Construction ..... Xu Shujing  
64 Technological Measures of the Crack Problem in the Floor of Building Structure ..... Zhang Wenjun, *et al.*

65 Research on Energy-saving Effect Evaluation of Residential Building .....	Li Yiqun
67 Collapse Accident Analysis of a Slope Engineering in Nanping .....	Lin Zhou, <i>et al.</i>
68 Discussion Based on the Improved Cost Method .....	Yuan Yuan
70 Self-protection of Maintenance Construction in Chemical Plant .....	Mei Dongqiao
71 Control Measures of Safety Construction Supervision of Construction .....	Wang Gongyi
72 The Research Report of Engineering Settlement Auditing .....	Chen Zhongying, <i>et al.</i>
73 Engineering Problems and Improvement Measures of Mode of Bill of Quantities .....	Men Kunyan
74 Study of Basic Project Cost Management .....	Chen Xin
75 Application of RTK Technology of GPS in the Highway Boundary Survey .....	Zhang Shaodong, <i>et al.</i>
76 Studies of Financing Model for Construction Projects .....	Guan Shuxi

**BUILDING & CONSTRUCTION**

77 Analysis of Building Insulation Energy-saving Design and Application .....	Qin Yongli
79 The Construction Technology of Autoclaved Lightweight Concrete Panel .....	Zhang Li, <i>et al.</i>
80 Design and Construction of Gas Pipeline of Building .....	Dong Zhaohui
81 Application about the Reinforcement of the Deep Mixing Pile Diaphragm Wall in the Earth-rock Cofferdam .....	Fu Bo
82 Design and Construction of Span Cantilever Continuous Beam Triangle Hanging Basket .....	Wang Haiwang, <i>et al.</i>
83 PBA Construction Method in Shenyang Subway Station .....	Shi Yupeng
84 Engineering Practice of Reverse Circulation Drilling Pile in Coastal Area .....	Ding Wubao
86 Optimal Design of Excavation Precipitation Based on Numerical Simulation .....	Zhang Fengchun
89 Seamless Technology of Large Water Storage Structures .....	Huang Zhaofu
90 Analysis on Rheology Effect of Deep Foundation Pit .....	Hu Yingfeng
92 Application of Soil Nail Wall Supporting Technology in Construction Engineering .....	Pan Yumou
93 Application of New Technologies in the Construction Process of Shenzhen Metro Line No.5 .....	Xu Mangmang, <i>et al.</i>
95 Construction Technology of Horizontal Rock of Xishan Tunnel .....	Zhai Xinli
96 Steel Structure Installation Construction of Air Cooling Platform .....	Wang Junjie
98 Construction Technology of the Reinforcement of Special Soft Soil Subgrade .....	Sun Jing, <i>et al.</i>
99 Construction Technology of T-beam Concrete of Height Formwork .....	Wang Daqi
100 Construction Technology of Tunnel Wet Spray Concrete .....	Wang Jiming
101 Cement Stabilized Gravel Compaction Technology of Highway .....	Deng Hongxia
102 Test and Application of Mineral Powder and Fly Ash in High-grade Concrete .....	Chai Peng, <i>et al.</i>
103 Analysis on Quality Problems of Cement Concrete Pavement and Prevention Measures .....	Song Yin'ge, <i>et al.</i>
104 Discussion on the Substructure Design of Bridge .....	Yu Yang
105 Application of Beam Element Having Intermediate Joint with Both Ends Fixed in the Displacement Method .....	Zhang Bo
106 Control of Early Cracks in Ready-mixed Concrete .....	Huang Yanfen
107 Discussion on "Rigid to Flexible" Program of Urban Road Surface .....	Liu Yuan, <i>et al.</i>

**OPERATION MANAGEMENT**

108 Research on Harmonious Management Mechanisms of the Construction Enterprises Culture .....	Jiang Ke, <i>et al.</i>
110 Analysis of Economic Policies about Status and Problem of Commonality Stadium and Gymnasium .....	Dai Lu
111 The Influence Mechanism of Internal Service Quality, Internal Customer Guidance and Performance of Tourism Enterprises .....	Song Zhe, <i>et al.</i>
114 Motivation of Customers' Participation in Innovation and Empirical Analysis Based on KANO Model .....	Jiang Chang, <i>et al.</i>
116 Speeding up the Building of Enterprise Informatization, Improving Statistical Work Function .....	Wang Jinzhe, <i>et al.</i>
117 Research on Information System Requirements of Group Enterprise and Methods Analysis .....	Zou Li
119 Chatting about the Small and Medium-Sized Enterprises' Strategy in Hebei Province .....	Tang Zhixin, <i>et al.</i>
120 Game Analysis for Cooperation in Performance Appraisal of Employees .....	Chen Honglin
122 Study of Quality Management Based on Onling-shopping .....	Jia Xizi
125 New Study of Modern SME Incentive Mechanism .....	Tian Jianhong
127 Fractal Management and Strategy on Construction Enterprise .....	Chen Yuexuan
129 Causes Analysis of Enterprise Mergers and Acquisitions in Semiconductor Industries .....	Zhou Hui
130 The Problems and Countermeasures about Development of Chinese Second-hand Market .....	Xue Hongyan, <i>et al.</i>
132 Competitive Situation of China's IC Industry and the Strategic Choice .....	Zhang Peng
133 The Internal Control of Companies under the Environment of Information Technology .....	Wang Gang
135 The Value Evaluation System in Enterprise Based on Economic Value Added (EVA) .....	Fang Wei, <i>et al.</i>
136 Six Sigma Management .....	Sun Mengyan
138 Thinking on Establishing and Improving the System of Internal Financial Control .....	Pi Pizhen
139 Diversification Strategy of Enterprises .....	Lv Aibin
140 In the 21st Century How to Deal with Complex Economic Situation to Seek Development .....	Zhu Zefeng, <i>et al.</i>
141 Talent Attraction System of Companies .....	Xu Ning

**FINANCE & ECONOMICS**

142 An Empirical Study on the Evolving Path of PPI and CPI .....	Li Chunlin, <i>et al.</i>
144 Identification of Listed Company's Financial Fraud Means in China .....	Shi Jinlong, <i>et al.</i>
146 Ideas about Framework of Carbon Accounting Statements .....	Mao Chenglong, <i>et al.</i>
148 Problems of Financing for Farmer's Entrepreneurship .....	Li Qixiu
150 Earnings Management and Governance of Listed Companies in China Based on Connected Transactions .....	Zhang Li
151 Analysis of the Finance and Accounting Management in Enterprise .....	Liu Yanyun
153 Momentum of Small and Medium Plate Considering the Transaction Costs .....	Quan Yan, <i>et al.</i>
154 The Model of City House Price Based on Neural Network .....	Zhu Kunlin
156 The Volatility Influence of the Warrants Listing on Underlying Stock in China .....	Sun Xiaohui

IT

157 Research on the Countermeasures of Army Information Security Management in the Solution of Emergent Event ..... Tang Kingbiao, *et al.*  
 158 Calculating Technique Study of Price Coefficient of the Anaphase Fixed Asset Disposal of Oversea Project ..... Huang Jing  
 160 Computer Simulation of Double Grab Finite Element Model during Hinges Stuck ..... Gao Long, *et al.*  
 161 A Resolution of Rapid Water Supply Networks Leakage Detection Based on Partition Leakage Detection ..... Yu Qingsheng, *et al.*  
 163 Analysis of Campus Network Update Construction ..... Yu Yonggao, *et al.*  
 164 Analysis and Research of Doppler-type of Microwave Alarming Detector ..... Feng Chunwei, *et al.*  
 165 Application and Study of Virtual Prototype Technology ..... Su Tao, *et al.*  
 167 On Related Technology Precautionary Path about Computer Security ..... Cong Haoqian, *et al.*  
 168 Developing Tendency of Touch-screen ..... Wu Fei  
 169 Design and Research on Infrared-based Sound Signal Inception Remote Control System ..... Li Jianxin  
 171 An Elementary Analysis of Online Examination System ..... Yin Wenwu  
 173 Interpolation Applications Based on Matlab ..... Dao Xuelong, *et al.*  
 174 Application of the Association Rules Based on Interesting in Student's Result ..... Li Yan, *et al.*  
 175 Design of Detection Experimental Platform Based on Wireless Sensor Networks ..... Miu Congcong, *et al.*  
 177 Embedded Database Synchronization Case Based on Android System ..... Zhu Li  
 178 Air Conditioning Remote Control's Analysis and Design of Human-computer ..... Zhang Qiao, *et al.*  
 179 Project Design for Microcontroller Programmer Capacity-building Software ..... Dong Juntang, *et al.*  
 180 Application of Multimedia Net Technology to Teaching ..... Chen Yunping  
 181 Application and Methodology of Knowledge Representation Based on Semantic Web ..... Du Laihong  
 182 Analysis on ETC ..... Wang Yali

EDUCATION & TRAINING

183 Experiment of Cultural Education in College English Class ..... Li Yan  
 185 Cultivating Innovating Awareness: Application of Microwave Method to Environmental Engineering Teaching ..... Zeng Ke, *et al.*  
 186 Research on Theory of Developing Patriarch Dairy Educational Function ..... Du Aiwen, *et al.*  
 188 Discussion on the Teaching Method of "C Language Program Design" ..... Zhao A'ke, *et al.*  
 189 Analysis on Grouping Teaching Based on Interest of "Sport and Health" Course ..... Ma Yuan  
 190 The Application of Combining Number with Shape in Higher Vocational Mathematics Teaching ..... Yu Xuewen, *et al.*  
 192 Function, Behavior and Cognition of Mental Health Education ..... Lei Wenbin  
 193 Status of Students' Education Life in Curricula Designing ..... Gao Xiankun, *et al.*  
 194 Urgency of Fire Safety Management in Apartment of College ..... Chen Cheng  
 195 Improving the Innovation Ability of Students Through Mathematical Modeling Contest Activity ..... Wang Diankun  
 196 Educational Work in Secondary Vocational School ..... Ji Jun  
 197 Research on "CNC Programming and Operation" Teaching in Higher Vocational Institutions ..... Zhang Zengying, *et al.*  
 199 Teaching Methods of "Mechanical Drawing" Courses ..... Zhao Yue'e  
 200 Exploration and Practice of Digital Image Processing Course Teaching Reform ..... Wang Dongmei, *et al.*  
 201 Research on Multimedia Class Teaching Practice ..... Ge Lixin, *et al.*  
 202 Building College English Individualized Teaching Mode Based on Net and Class Teaching ..... Zhou Xiaorong  
 204 The Application of Project Approach with the "Dupont Analysis" ..... Yu Yonghua  
 205 How Does the Quality Teacher Seize the Dominant Position in the Teaching ..... Dai Liqian  
 207 Analysis of Students' Physical Health and Education Reform in Colleges of Xi'an ..... Zhang Jin  
 208 Higher Vocational General English Course Reform Based on Ability-oriented and Work-Study Combination ..... Chen Tingting  
 209 Research on the Feasibility of Establishing Undertaking Base of Productive E-commerce ..... Wang Zhixiang  
 211 Refine Facilities Construction of Instruments and Equipments to Insure the Laboratory Operation Normally ..... Sun Anlong, *et al.*  
 212 Reflection on Physical Education Reform in the Context of Vocational Education Marketization Needs ..... Wang Yufei, *et al.*  
 213 Training Problems in Professional Development of Management Team in Higher Vocational College ..... Pei Jiping  
 214 My Humble Opinion on Ideological and Political Education under the Background of Economic Globalization ..... Zhang Libao  
 215 Exploration on Data Processing Method of Basic Experiment ..... Ma Zhiguo  
 216 Analysis of Statues and Problems of the Undergraduate Financial Management Major Construction ..... Ren Cuiyu, *et al.*  
 218 Innovative Teaching Way Based on English Study Interest ..... Zhu Long  
 219 Exploration of Reader Service in Library at Information Period ..... Tang Yan  
 220 A Preliminary Probe into the Archiving of New Campus Development ..... Shi Dunliang  
 222 Cultivating Good Habit and Creative Thought ..... Li Bailu  
 223 Research and Analysis about Type A Character of Students in Hanzhong City ..... Hui Jin  
 224 Exploration on Teachers' Ability and Role in NCO Pre-assignment Education Based on Working Process Systematization ..... Zhang Hongyi  
 225 Ideas about Public Servant's Professional Ability Training ..... Luo Weiying  
 227 Discussion on Quality that Teacher Should Have in College ..... Li Li, *et al.*  
 228 Building Teaching Mode of Lifelong Sport in College ..... Lu Hu  
 229 Library Work-study and Quality Education ..... Yang Aihua  
 230 The Construction of Imagery in Poem Translation ..... Wang Weiqiang  
 232 Computer Characteristic Professional Construction in Independent College under the Background of Quality-oriented Education ..... Zhang Shumei  
 233 Problems in Ideological and Political Education in College at Net Period ..... Zhang Chong  
 235 Problems Which Should be Concerned in Applied Writing Materials of Vocational College ..... Zheng Na, *et al.*  
 236 Investigation and Analysis of Churn Rate of Employment of Textile Vocational Graduates ..... Chen Huiling, *et al.*  
 237 About Importance of Art Basic Course Teaching of Advertisement Major in Vocational Colleges ..... Feng Jingyu  
 238 Discussion on Tray Concept in "Logistics Terms" ..... Zhang Cuihua  
 239 Consideration on Building Practical Teaching System of Financial Informatization Innovative Personnel Training ..... Zhao Li'na, *et al.*  
 241 Guiding Text Design of Project-based Teaching ..... Ding Wanxia  
 242 On Translation Strategies and Current Situation of the Tourist Publicity Materials ..... Yang Hua

243 Advantages of Multimedia Courseware Application in Teaching and Some Suggestions of the Production ..... Liu Xia, *et al.*  
 244 The Research of Long-effect Mechanism of College Student Sunning Physical Education of Xi'an Regular Institutions of Higher Education ..... Zhang Yun  
 246 Practice of Inquiry Learning in Middle School History Activity Lesson ..... Huang Yongzhang  
 248 Integrated Teaching of Mechanical Drafting and AutoCAD ..... Xu Ya'e, *et al.*  
 250 Exploration on Capital Management in College ..... Wang Haohao  
 251 How to Do Well Training Work of Teen-agers Football Athletes ..... Li Zhiwei  
 252 Practice and Exploration of "Double Teacher" System on Substitution Internship of Secondary Vocational Students ..... Du Juanli, *et al.*  
 253 Research on the Second Class Education of Colleges and Universities in Shaanxi ..... Song Hongsheng  
 255 Teaching Reform of College Basic Microcomputer Course ..... Ye Chengyin  
 256 Football Training and Management for Teen-agers ..... Zhu Hongxian  
 257 Reflective Teaching ..... Cui Han, *et al.*  
 258 Analysis on Body Building Method in Hospitality Management Specialty ..... Ren Chao  
 259 The Exploration and Practice of Teaching Reform for EDA Theory and Application ..... Lu Jingyi, *et al.*  
 260 Reform of Advanced Mathematics Course ..... Yang Chengzhong  
 261 Analysis of Current Problems of Sports in Modern Society and Countermeasures ..... Gong Hong  
 262 The Vocational Education Ultimacy Location is Ability Education ..... Xu Fengyun  
 263 Investigation and Analysis on Teaching Effect of Aerobics Dancing in A&F University of Shaanxi ..... Zhang Yubo, *et al.*  
 264 Social Practice is the Effective Way of Ideological and Political Education ..... Ruan Weina  
 265 Advantages of Applying Extension Education to Biology Class ..... Tang Fengbo  
 266 How to Strengthen Students' Etiquette Education in Vocational College ..... Zhong Qi  
 267 Problems in Students' CCP Building in College at Present and Strategies ..... Zhang Huihua, *et al.*  
 268 On the Higher Vocational College Students Work under the Sino-foreign Cooperative Education Model ..... Wu Fengbin, *et al.*  
 269 A Discussion of Student Elective under the Credit System In China's Universities ..... Zhou Fuli  
 271 Exploration on Mathematical Model about Cost Allocation Algebraic Method ..... Chai Meiqun  
 273 Color-filled Contour Map Rendering Research ..... Li Yunlong, *et al.*  
 275 Formulation and Implementation of College Students' Exercise Prescription ..... Hao Lin  
 277 Teaching Reform of Advanced Mathematics ..... Xia Chengyang

**THEORIES & PRAXIS**

278 Study of the Impetus Development of Chinese Super League: Reform ..... Wang Chao  
 279 Discussion and Analysis of the Urban Land Supply in the Development of Urbanization ..... Fan Liyong, *et al.*  
 280 How to Do Well Reader Service Work of Library ..... Xu Da'nan  
 282 Ecological Civilization: a New Paradigm ..... Xuan Yurong  
 284 The Conception of Wartime Group Spot Type Equipment Security Network Construction ..... Zhao Hua, *et al.*  
 285 Study on the Role of Non-logical Thinking in Scientific Research ..... Shen Liping, *et al.*  
 287 Preventive Measures and Causes of Local Thinning to Tower Section for Decomposition of Urea Production Plant ..... Li Jialiang, *et al.*  
 288 Researching Community Elderly Hypertension Characteristics and Rehabilitation Guidance ..... Shao Hua  
 289 On the Application of the Cleaner Production in Paper Industry ..... Liu Baoqing, *et al.*  
 290 Exploration on Soft Power Realizing Way in China ..... Cao Wujun  
 292 Study on Realizing the Fire Broadcast Using the Passenger Transportation Broadcast ..... Wang Yilong  
 293 Interpreting Relationship of Handwriting and Dancing by Appreciating Dance of "Rhyme Book" and "Bookworm" ..... Wei Gang  
 294 History Evolution and Introspection of the Relationship Between Man and Nature ..... Han Yanjun  
 295 Current Situation of the Males Middle and Long Distance Run in China and Strategies ..... Du Yi  
 296 Problems in Construction of Faculty Member in Vocational College and Strategies ..... Chen Zhihua, *et al.*  
 298 Discussion on Performance Appraisal ..... Luo Huina  
 299 CFAST Simulation and Analysis of Civil Building Fire ..... Su Dequan, *et al.*  
 301 Idea of Constructing the PEP-1-VPS Fusion Protein of Apoptin and Cell Penetrating Peptides ..... Xiang Tianyi, *et al.*  
 302 How Public Library Replay to Information Social Environment ..... Chen Fangling  
 303 Combustion Adjustment of 600t/d Waste Incineration Boiler ..... Jiang Yong  
 304 Selective Discussion on Modern Value of Traditional Culture in China ..... Su Zhenwu  
 306 Comfort and Fashion of Bow Design ..... Hu Rongbo  
 307 Discussion on Human Resources of China's Public Health ..... Hao Xiaoyuan  
 308 Mentality in Carrying out Continuous Ideological Work ..... Wu Shiguo  
 309 Strengthening the Executive Power to Implement Effective Nursing Management ..... Wu Jun, *et al.*  
 310 Using Fixed Point Theory to Research Fraction Recursion Sequence ..... Zhao Linlong  
 311 Analysis of Fitness Value of Badminton in National Fitness ..... Han Wei  
 313 Exploration on Tennis Serve Technique and Common Mistakes ..... Du Mingjie, *et al.*  
 314 The Exploration and Construction and Using of University Library Electronic Information Resources ..... Zhang Juan  
 317 Exploring the Influence of Military in Sports ..... Li Yantao  
 318 Experience of Guiding and Teaching Trainee in Disinfect Supply Center ..... Li Chengyun, *et al.*  
 319 Clinical Application of Paper-plastic Package's Extension of Autoclave Pack ..... Ran Chenghua  
 320 Comparison on HRM at Home and Broad ..... Zhang Shan, *et al.*  
 321 Discussion on Control of Soil Erosion ..... Song Yaxin  
 322 The Scientific Concept of Water Management ..... Chen Yan, *et al.*  
 323 Fire Safety in Northern Greenhouse Facilities Horticulture and Solutions ..... Wang Dong  
 324 Analysis of Yulin City Urban and Rural Masses Sports and Countermeasures ..... Gao Mingyou  
 326 Sustainable Development of Population, Resources, Environment, Economy in China ..... Guo Qingchun, *et al.*  
 327 Diver's Fatigue and Recovery ..... Li Zhi, *et al.*  
 328 Effective Using Way of Electronic Resource in Library ..... Du Li